



## Styremøte nr 6/2015 NBCC avd. Hammerfest.

Tirsdag 5. mai 2015 kl 19.00 Sted: Wenche Tollefsen, Rørvikbakken 6, Rypefjord  
Tilstede: Kjersti Sollien Iversen, Bjørn Eliassen, Ann Inger Rønquist, Wenche M. Tollefsen, Arild Mauno, Jan Åge Sunquist, Sissel Fredriksen & Kjetil Jakobsen.  
Meldt forfall: Frode Johannessen.

### Saksliste

- Sak 55/2015** Godkjenning av referat forrige møte.  
**Vedtak:** Referat enstemmig godkjent.
- Sak 56/2015** Økonomi, Strømgeregninger, purringer.  
Gjennomgang av konto og økonomien pr 4/5-15. Den økonomiske situasjonen til avdelingen ser rimelig bra ut, og det er relativt få åpne poster, i forhold til når vi overtok.  
Strømmen ble avlest sist helg, og nye regninger skal sendes ut med betalingsfrist 1. juni 2015.  
Ronny purrer opp uoppgjorte faktura.
- Sak 57/2015** Info fra Plasskomiteen.  
Leder av plasskomiteen informerer om nye leietakere, ledige plasser, og kommende ledig plasser på Caravanplassen. Det må tegnes kontrakter med de som nå er kommet inn på plassen.  
Depositum til de som fraflytter plassen, utbetales fortløpende, etter hvert som alle fakturaene er gjort opp.
- Sak 58/2015** Inspeksjon på Caravanplassen av Hammerfest Brannvesen.  
Torsdag 30. april kl 20.00. var brennvesenet ved Leder, brannforebyggende avdeling, Arild Johansen på inspeksjon på Caravanplassen. Styret møtte med Kjersti, Bjørn, Arild, Jan-Åge, Frode, og Kjetil. I tillegg møtte Jens Rønquist, slik at plasskomiteen var fullstendig med sine 4 medlemmer.  
Styret hadde før møtet utarbeidet en fullstendig ROS analyse med full risikovurdering, og har tidligere uoppfordret tatt kontroll av alle håndslukkere. Dokumentasjonen som sittende styret hadde laget fra grunnen av og kunne fremlegge, var så komplett at det ikke var annet enn positiv tilbakemelding. 😊  
Det må utarbeides et dokument for Intern kontroll av alle vogner, som alle med caravanplass på Skaidi må signere.
- Sak 59/2015** Oppfølging av tidligere åpne saker.  
Status: Ting er rimelig i rute.
- Sak 60/2015** Drenering.  
Arild tar en avtale med Halldor Valdeland-Hansen for gjennomgang av plassen, slik at det er mulig å se hvor problemene med vann er. Det vil lette arbeide med selve dreneringen til sommeren en god del, når man på forhånd vet hvor problemet er.
- Sak 61/2015** Spikertelt.  
Kjersti tar kontakt med Sørumsand og får en avklaring på spørsmålet om spikerteltene.
- Sak 62/2015** Oppsummering Medlemsmøte.

